
Bezpieczeństwo  dzieci  to
priorytet
W  związku  z  podaną  dzisiaj  przez  Premiera  informacją
o możliwości otwarcia żłobków i przedszkoli informuję, że z
podjęciem  takiej  decyzji  czekam  do  czasu  publikacji
ministerialnych rozporządzeń precyzujących zasady, na jakich
otwarcie tych instytucji będzie możliwe.

Dopiero  po  zapoznaniu  się  ze  szczegółowymi
regulacjami  będziemy  w  stanie  przygotować  strategię
bezpiecznego  powrotu  dzieci  do  żłobków  i  przedszkoli.

Rodziców oraz opiekunów wszystkich dzieci uczęszczających do
żłobków i przedszkoli proszę o cierpliwość i wyrozumiałość,
ponieważ chcemy mieć pewność, że jesteśmy w stanie zapewnić
bezpieczeństwo  dzieciom  w  trakcie  trwającego  wciąż  stanu
epidemii.
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